
REFERAT FRA STYREMØTE I ØSTRE NESØYA VEL,  13. desember 2022

Til stede:
Bengt-Lasse Lund, Helge Medin, Walther Medin, , Arild Mo, Tor-Eivind Moen (referent)
Fravær:
Børre Sig. Bratsberg

Sak  1/2022 Godkjenning av forrige referat
Godkjent.

Sak    2/2022 Nesøybroen
Beklagelig melding fra kommunen. Gjennomføring av brobygging er satt på hold pga. massiv
kostnadsøkning av prosjektet (ca. dobling i forhold til anslått i forprosjektering). Kommunen
vil ferdigstille pågående forprosjektering. Styret vil jobbe videre for å fremme prosjektets
snarest mulige realisering.

Sak 3 /2022 Hindring av gangvei mellom Storengveien og Høyfellsåsen
Et gjerde som er til hinder for allmenhetens ferdsel på gangveien/stien mellom Storengveien
og Høyfjellsåsen er påklaget til kommunen. Kommunen jobber med saken og styret vil følge
opp.

Sak  4/2022 Vedlikehold tak på Speiderhuset
Speiderhuset som eies og driftes av Sjøspeiderne, og som står på vellets eiendom ved
tennisbanen begynner å lide under manglende vedlikehold. Spesielt takene på speiderhuset og
uthuset viser tegn til forfall. Styret vil kontakte Speiderforbundet for å undersøke hva de vil
gjøre med saken, samt om vellet og evt. andre lokale krefter kan bidra til at slikt vedlikehold
realiseres.

Sak  /2022 Neste styremøte
Neste styremøte holdes i løpet av februar 2023.


